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Andre saker/spørsmål 

Formannskapet - 088/22

FS - behandling:
Ragnar Tyssebotn, FRP, hadde slik sak: "Kva skjer med sikring og sal av Tysse skule? I HS sak 021/16 
vart det gjort vedtak om at vedlikehaldsmål for kommunale bygg skulle leggast fram årleg for 
politiske nivå. Kan ikkje sjå at det er lagt fram i det siste. Dersom dette er rett bed me om at dette 
vert lagt fram for heradsstyret snarast."

Ordføraren ga slikt svar: "Dette skal eg sjå nærare på."

Ragnar Tyssebotn, FRP, hadde eit spørsmål omkring toalettet på Tysse som er bygd av kommunen. 
Det har vore litt fram og tilbake, men som no er stengt av ein privatperson. Eg leverte nokre 
dokument til administrasjonen for ein tid tilbake, men har fått tilbakemelding om at 
administrasjonen ikkje vil gjere noko med det. Eg ber om at eg får støtte frå formannskapet til å 
fremje dette som ein politisk sak.

Ordføraren ga slikt svar: Vi vert munnleg einig om at du sender det du har av informasjon i saka til 
formannskapet sine medlemmar i forkant av neste møte og at vi i det møtet kan sjå nærare på saka 
under eventuelt.

FS - vedtak:
Det vert ikkje gjort noko vedtak i saka

Saksopplysningar:


